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وزارت کشور در مورد گورخواب ها به مجلس گزارش دهد

حجت الاســام والمســلمین احمــد مازنــی نماینده مردم تهران در مجلس شــورای اســامی خواســتار ارائه گزارش وزارت کشــور و مســئولین شــهریار به نمایندگان مجلــس در خصوص موضــوع گورخواب ها شــد. مازنی اظهار 
کــرد: البتــه مــن معتقــدم که نباید بر اســاس خبرهایی کــه احتمال صدق و کــذب دارد قضاوت کنیــم بلکه باید ببینیــم این افراد دقیقــاً از کجا آمده اند و بــرای چه مدت در آنجا اقامت داشــته اند و آیا مســئولین منطقــه در جریان 
ایــن موضــوع بودنــد یــا خیــر. این عضو کمیســیون فرهنگی مجلــس با بیان اینکه سیاســت ها بــرای برخورد بــا معضات اجتماعــی نباید موضعی و مــوردی باشــد، تصریح کرد: مــا باید چنیــن پدیده هایی که چهره کشــور را بد 
جلــوه می دهــد بــه دقت شناســایی کنیــم و سیاســت های کان خــود را در جهت ایجاد عدالــت، برابــری، فقرزدایی و حل مشــکات قرار دهیــم. به هر حــال این موضوع چه واقعی باشــد چه صــوری ضعف مدیریت در ســطح 
کان جامعــه و ســوء تدبیــر را نشــان می دهــد و زیبنــده نظام نیســت. مازنی یادآور شــد: از مســئولین منطقه شــهریار و وزارت کشــور درخواســت می کنــم موضوع را به فوریت بررســی کنند و گزارشــی بــه مجلس ارائــه کنند تا 
 مجلــس در جریــان موضــوع قــرار گیــرد و این تصــور به وجود نیاید کــه ما به چنیــن پدیده هایی عادت کرده ایــم. ما باید چنین مســائلی که به آبرو و حیثیت کشــور مربوط اســت را به دقت بررســی کنیم و به صورت مــوردی و کان

با آن مقابله کنیم.

دردولتقبلازدفترمنشنودمیشد
علی مطهری گفت: دفتر کارم توسط وزارت 
اطاعات دولت قبل شــنود می شــد که با 
پیگیری های انجام شده در این خصوص این 
موضوع روشن شد. نائب رئیس دوم مجلس 
شــورای اسامی در جمع خبرنگاران اظهار 
داشت: پرونده های شیراز، مشهد و شنود از 

دفتر شخصی من براساس قوانین و چارچوب های مشخص در حال رسیدگی 
است و ما منتظر گزارش کمیسیون شوراها در مورد حادثه مشهد نیز هستیم 
و مسببین حادثه شــیراز نیز مشخص شدند که باید با آنها برخورد شود. وی 
افزود: طبق اعام وزارت اطاعات در دولت قبل از دفتر من شنود می شد، 
کــه با عامان این موضوع نیز برخورد شــده و از مجموعه وزارت اطاعات 
اخراج شــدند. وی در پاسخ به ســوالی در مورد احتمال کاندیداتوری اش در 

انتخابات گفت: فعا درخصوص انتخابات صحبتی نمی کنم.

گزارشهدفمندسازیدرستنیست
محمدباقر نوبخت، رئیس سازمان مدیریت و 
برنامه ریزی گفت: برخی نمایندگان بی آنکه 
بخواهند القای شبهه کنند یا اذهان عمومی 
را مشوش کنند، چنین القا می کنند که ۴۲ 
هزار میلیارد تومان از درآمدهای ناشــی از 
اجرای هدفمندســازی یارانه هــا در اختیار 

دولت قرار می گیرد در حالی که این گزارش درست نیست. محمدباقر نوبخت 
در جلسه علنی امروز مجلس شــورای اسامی با انتقاد از گزارش برخی از 
نمایندگان از درآمدها و مصارف قانون هدفمندی یارانه ها، گفت: آنطور که 
برخی نمایندگان ســخن گفته اند گویا دولت از مردم ۷۷ تا ۸۰ هزار میلیارد 
تومان از ناحیه افزایش قیمت حامل های انرژی پول می گیرد، ولی ۳۵ هزار 
میلیارد تومان بازتوزیع و ۷۰۰۰ میلیارد تومان بابت مالیات بر ارزش افزوده 

اختصاص می دهد و بقیه آن نیز در اختیار دولت باقی می ماند.

اقلیتهایمذهبیازسیاسیشدنبپرهیزند
علی یونسی، دستیار ویژه رئیس جمهور در 
امور قومیت ها و اقلیت های مذهبی در دیدار 
با خانواده شهید ژوزف شاهینیان تاکید کرد 
که بهتر است اقلیت های مذهبی از سیاسی 
کاری و سیاســی شــدن امــور بپرهیزنــد. 
حجت الاسام علی یونسی با تاکید بر اینکه 

اقلیت های مذهبی باید از سیاسی شدن و سیاسی کاری بپرهیزند، گفت این 
موضوع از اهداف ملی ما است که باید از آن دفاع کنیم، در عین حال آن ها 
باید در جامعه حضور فعال و پررنگی داشــته باشــند. ارامنه بخش مهمی از 
جامعه ایران هستند. دستیار ویژه رییس جمهور در امور اقوام و اقلیت های 
مذهبی بــا تاکید بر اینکه ارامنــه بخش غیرقابل تفکیــک فرهنگ ایران 
هستند، تصریح کرد: این اقلیت جزو اساتیر فرهنگ ما است و همیشه جزء 

تاثیرگذار ترین عوامل سیاسی- فرهنگی تاریخ ما بوده است.

کارکریمیقدوسی
دستکمیاز
باطبینداشت

ســعید لیــاز  تحلیلگــر اقتصــادی در رابطــه با 
نامه ســی نفر خارج نشــین به ترامــپ برای تمدید 
تحریم هــا علیه کشــورمان اظهار داشــت: عمل 
گروه  ســی نفره برای نوشــتن نامه به ترامپ کاری 
قبیــح بــود و در آن دو اتفــاق بــد رخ داد؛ اتفــاق 
اول نامــه ای بــوده که بــدون داشــتن صاحیت 
بــه رییــس جمهــور منتخب آمریکا نوشــته شــد 
زیــرا این افــراد تنها به عنــوان ایرانیــان خارج از 
کشــور این کار را انجــام داده اند اما مــا به عنوان 
ایرانیان داخل کشــور این عمــل را خارج از عرف 
 دولــت و خــارج از روال نظام جمهوری اســامی 

می دانیم.
وی ادامــه داد: بنــده اعتقاد ندارم کــه هر ایرانی 
می تواند به نامه نگاری با سران کشورهای خارجی 
بپــردازد بنده این کار را قبیــح می دانم زیرا این کار 
در چارچوب مقتضیــات و منویات نظام جمهوری 
اســامی نیســت و این موضوع از اختیارات نظام 

است.
وی افزود: ما در مورد تمدنی زنده صحبت می کنیم 
کــه نیروهای مســلح آن و نهادهــای انقابی در 
هم تنیده هســتندکه اگر در هــم تنیده هم نبودند 
نمی خواســتیم تحریــم بشــوند، ما با ذات ســپاه 
مخالف نیســتیم مــا با دخالت های ســپاه در امور 
سیاسی داخلی مخالفیم وگرنه در جنگل خاورمیانه 

بدون سپاه نمی توان زندگی کرد.
وی تصریــح کرد: در حال حاضر نیــز معتقدم اگر 
این سپاهی که در سیاست های داخلی دخالت دارد 
بخواهد بی طرف شــود به شــرط آنکه ضعیف شود 

بنده با آن مخالفت خواهم کرد.
وی با اشــاره به اولویت بین امنیت و آزادی گفت: 
بنــده می گویم امنیت بــر آزادی اولویت دارد، زیرا 
زمانــی که امنیــت نباشــد بحث در مــورد آزادی 
باموضــوع می شــود، صاحبــان آزادی افرادی 
هســتند که زور بیشتری دارند به دلیل آنکه امنیت 

نیست.
لیاز بــا بیان اینکه ایــن نامه خیلــی توهین آمیز 
و رذیانه اســت افزود: اگر به عمــل نگاه کنیم و 
نه به فاعل درخواســت،  برگشــت بــه نظام تحریم 
 درخواســت روزمــره جنــاح رادیــکال در ایــران 

است.
وی گفت: بنابراین اگر قرار است این فعل محکوم 
شــود این فعل در هر جای جهان کــه اتفاق بیفتد 
محکــوم اســت ، در آن نامه گفتم اگر قرار اســت 
موضعــی بگیــرم، راجع بــه این موضــع می گیرم 
که قبــل از آنها کاســبان تحریــم درصددبودند تا 
تحریــم هــا ادامه یابــد و هنوز هم هســتند. البته 
 این مســاله که اقدام اینها با چه نیتی اســت اصا 

اهمیتی ندارد.
این اقتصاددان گفت: چرا آقای کریمی قدوســی 
اجــازه دارد کــه محرمانه تریــن بحث هایــی کــه 
شــنیده را بیرون افشــا کند و همه برایش دســت 
بزنند؟بــه اعتقــاد بنده این موضــوع بدتر از کاری 
کــه باطبی انجــام داده نباشــد بهتر نیســت زیرا 
 او کــه بــه ســند محرمانه ای دسترســی نداشــته 

است.
وی افــزود: اتفاقی که در ایــران می افتد ربطی به 
اینکه افــراد چه کارهایی می کننــد ندارد و ربط به 
این دارد که چه کسی کجا ایستاده است، چرا یکی 
بایــد بتواند ســند محرمانه را لو دهد،بــا تحریم ها 
 موافقت کند و حتی درخواســت حملــه به ایران را 

داشته باشد.

فارس نیوز نوشت: وام انتخاباتی خودروسازان به روحانی
به نظر می رسد عقد اخوتی میان دولت و خودروسازان وجود دارد و اطاعیه اخیر شورای رقابت ادای دینی در مقابل بسته خروج از رکودی 

بود که دولتی ها سال گذشته آن را در بوق و کرنا کردند.

 عصر ایران نوشت: رفتارشناسی حزب مؤتلفه در معرفی رسمی مصطفی میرسلیم
این معرفی را می توان به این معنی هم دانست که ائتاف واحد اصول گرایان اتفاق نخواهد افتاد و احتمالا با چند نامزد به صحنه می آیند تا 

انتخابات به مرحله دوم بکشد و در صورت تحقق طبعا ائتاف کنند.

 نامه نیوز نوشت: تراژدی مصباح یزدی و اصولگرایان!
در ایران برخی از جریان های سیاسی به دلیل آنکه از طریق صحیح روی کار نمی آیند و حزب مردمی وجود ندارد که آنها بازرسی کرده و 

پاسخ بخواهند، به هر مسیری که دوست دارند می روند و در ادامه نیز تنها سرخوردگی برای بدنه اجتماعی بازخواهد ماند.

 افکار خبر نوشت: کمیسیونی که تمایل به استیضاح آخوندی ندارد
در حالی که یک ماه از تهیه طرح استیضاح آخوندی به خاطر کشته شدن ۴9 مسافر زائر امام رضا)ع( می گذرد اما هنوز کمیسیون عمران 

به بهانه بررسی برنامه ششم در صحن مجلس و با وقت کشی و معطلی این استیضاح را در دستور کار خود قرار نداده است.

عکس روزسایت نگار

»ولید المعلم« وزیر امور 
خارجه سوریه عصر 
شنبه با حجت الاسام و 
المسلمین حسن روحانی 
رئیس جمهور در محل 
نهاد ریاست جمهوری 
دیدار و گفت و گو کرد.

خبرنامه
1395 مــاه  دی   11 شــنبه 

فتنه88خطقرمزاحرازصلاحیتها
درموردواژه»رجلسیاسی«هنوزتصمیمگیرینکردهایم

عباســعلی کدخدایی در نشست خبری خود با اصحاب رسانه در پاسخ به سوال 
خبرنگاری مبنی بر اینکه اخیراً شــاهد این هســتیم که توسط برخی تریبون ها 
به عنوان مثال مجلس مطرح می شــود که فتنه باید فراموش شود. آیا شورای 
نگهبان هم قصد دارد فتنه را فراموش کند یا اینکه در احراز صاحیت ها آن را 
مدنظر دارد، گفت: مقام معظم رهبری فرمودند 9 دی در تاریخ ماندگار خواهد 
شــد. 9 دی پاســخی به حوادث ۸۸ بود. اینها قابل فراموش شدن نیستند. در 
جایی که ماک قانون داشته باشیم، آنها هم مدنظر شورای نگهبان خواهد بود.
وی در خصوص موافقتنامه پاریــس چنین توضیح داد: موافقتنامه پاریس در 
خصوص موضوعات جوی و آب وهوا بود، این موافقتنامه بســیار طویل بود که 
جمهوری اســامی ایران آن را امضا کــرده و مراحل تصویب آن در مجلس در 
جریان است. یک ایراد و یک ابهام از سوی شورای نگهبان مطرح شد، بندهای 
۸ و 9 ماده ۴ و بند 11 ماده 1۳ به پیوست ها اشاره دارد که ضمیمه نبود و شورای 
نگهبان درخواست کرده که پیوست ها ارسال شود و در ماده ۲۳ هم معلوم نیست 

پیوستی وجود دارد یا خیر و دارای ابهام است.

احتمال برگزاری انتخابات الکترونیک در بعضی صندوق ها
سخنگوی شــورای نگهبان در خصوص جلسه اخیر هیات مرکزی نظارت بر 
انتخابات، گفت: جلســه ای تشکیل شــد؛  هیات نظارت 1۵ استان تعیین شد 

و جلسه ای دیگر خواهیم داشت تا سایر استان ها هم تعیین تکلیف شوند.
این عضو حقوقدان شــورای نگهبان در پاســخ به ســوالات خبرنگاری مبنی 
بر اینکه وزارت کشــور در خصوص 1۰ هــزار صندوق رای الکترونیکی اعام 
آمادگی کرده، نظر شــورای نگهبان در این باره چیست؟ و اینکه نظر این شورا 
در خصوص شفاف ســازی حقوق هــای نجومی که در ایــن رابطه مصوبه ای 
در مجلس مطرح اســت، چیســت؟ گفت: ما همکاری خوبی با وزارت کشور 
داشته ایم و جلسات کارشناسی مختلفی و همچنین مکاتباتی انجام گرفت که 

این همکاری ها رو به جلو است.
وی افزود: در خصوص احراز هویت قباً هم گفته ایم که به شرط تأمین شرایط 
امنیتی، احراز هویت می تواند در تمام شــعب صورت گیرد که وزارت کشــور در 
تاش است این موضوع عملیاتی شود. در خصوص صندوق های الکترونیکی 
به جمع بندی نهایی نرسیدیم، ولی احتمال می دهیم در بعضی صندوق ها این 
موافقت  انجام دهیم که منوط به جلسات کارشناسی و موافقت اعضای شورای 
نگهبان اســت. برای اســتفاده از صندوق های الکترونیکی باید شرایط کافی 

وجود داشته باشد تا انتخابات ریاست جمهوری را تحت الشعاع قرار ندهد.
کدخدایی در پاسخ به سئوال دیگر این خبرنگار، گفت: زمانی اظهارنظر می کنیم 
که مصوبه از ســوی مجلس شورای اسامی به دســت ما برسد، اما اصل این 
بــود که حقوق های نجومی یک خــاف بود و امیدواریم دیگر این مســائل را 
شاهد نباشیم و مجلس شورای اسامی کارهای لازم را در این باره انجام دهد.

تاثیر تبلیغات خلاف واقع و زودهنگام در احراز صلاحیت ها
وی درباره سئوالی دیگر مبنی بر اینکه بعضی جبهه ها فعالیت های انتخاباتی 
خود را آغاز کرده اند، آیا فعالیت جبهه هایی که بدون مجوز سیاســی هستند و 

فعالیت خود را برای انتخابات آغاز کرده اند در رابطه با احراز صاحیت ها مورد 
بررســی شــورای نگهبان خواهد بود یا خیر، گفت: اگر تبلیغات خاف واقع و 
زودهنگام باشد شورای نگهبان در بررسی صاحیت ها مدنظر خواهد داشت، 

ولی موضوع وجود مجوز و عدم مجوز را وزارت کشور باید پیگیری کند.
کدخدایی در پاســخ به ســئوالی دیگر مبنی بر اینکه یکی از اعضای شــورای 
نگهبان در رابطه با انتشار منشور حقوق شهروندی معتقد بوده که این موضوع 
تبلیغات انتخاباتی است نظر شــورای نگهبان در این باره چیست، خاطرنشان 
کرد: تا زمانی که مصوبه ای برای ما از ســوی مجلس یا هیات وزیران ارســال 
نشود فارغ از اظهارنظر رسمی هستیم، اما اعضای شورای نگهبان می توانند 

درباره موضوعات مختلف نظرات خود را اعام کنند.
این عضــو حقوقدان شــورای نگهبان دربــاره آخرین وضعیــت لایحه جامع 
انتخابــات، گفت: برخی از مســئولین دولــت اعام کرده انــد می توانند آن را 
برســانند. البته مجلس هم درگیر لایحه برنامه ششم است و همچنین در حال 
بررسی بودجه هستند. امیدواری که دوستان در مجلس دادند این بود که شاید 
در قالب طرح برخی مسائلی که در سیاست های کلی انتخابات آمده به عنوان 
اصاح قانون انتخابات پیشنهاد داده شود. اگر این کار انجام شود شاید برخی 

مشکات قانون انتخابات برطرف شود.
سخنگوی شورای نگهبان در پاسخ به سوال دیگری مبنی بر اینکه ماک تأیید 
صاحیت های شــورای نگهبان چیســت و آیا زنان هم می توانند در انتخابات 
شرکت کنند یا خیر، گفت: شورای نگهبان بر اساس قوانین انتخاباتی و قانون 
اساســی فعالیت می کند و وظیفه بررســی صاحیت ها را بر عهده دارد. همه 

می توانند ثبت نام کنند، ولی در خصوص بحث رجل سیاســی هنوز در شورای 
نگهبان به نتیجه نهایی نرسیده ایم.

باید سازوکاری درمورد حجم عظیم ثبت نام ها اندیشیده شود
این عضو حقوقدان شورای نگهبان در پاسخ به سئوالی دیگر مبنی بر اینکه از 
آنجایی که شورای نگهبان درباره تأیید صاحیت ها هزینه های زیادی را داده 
آیا نباید شفاف ســازی بیشــتری در این باره انجام شــود، آیا بستگان در بررسی 
صاحیت افراد مورد نظر شورای نگهبان هستند، گفت: ممنون هستم که به 
فکر شورای نگهبان هستید که شورای نگهبان درباره صاحیت ها هزینه داده 
و از رســانه ها می خواهیم که در این باره اطاع رسانی کافی را انجام دهند. اما 
ما هنوز با توجه به سیاست های کلی انتخابات که از سوی مقام معظم رهبری 
اباغ شده بحث شاخص های رجل سیاسی را در دست بررسی داریم تا بتوانیم 
معیارهای شــفافی را اعام کنیم. اما در رابطه با بررسی صاحیت افراد موارد 
مربوط به خود افراد است. مگر در قانون ذکر شود که باید پیگیری به عمل آمده 
باشد. مانند بحث مباشر و سبب در قانون مجازات که قانون اجازه دهد بستگان 
فرد هم مورد بررسی قرار گیرند. کدخدایی در پاسخ به آخرین سئوال در رابطه با 
مشکل حجم عظیمی از ثبت نام های انتخاباتی،  پاسخ داد: این ضرورت وجود 
دارد که ما در تمام انتخابات ها ســازوکاری داشته باشیم که از ثبت نام بی رویه و 
بی فایده جلوگیری کند. این باید هم در انتخابات شوراها، هم انتخابات ریاست  
جمهوری و هم مجلس شورای اســامی وجود داشته باشد تا از ثبت نام های 

بی رویه از طریق قانون جلوگیری شود.


